
Geachte Raadsleden,

Mijn naam is Stephan Roijers en ik vertegenwoordig zonneparken-exploitant 

TPSolar. Met belangstelling hebben wij kennis genomen van het voorstel van 

het college voor invulling  van de RES-opgave. Kern daarvan is om de focus te 

leggen op een cluster van windmolens in de Duurzame Polder en verder geen 

ambities te hebben voor andere vormen van grootschalige opwek.   

Er is inderdaad wat voor te zeggen om deze route te bewandelen en zeker ook 

om knopen door te hakken. Echter, er wordt hiermee nogal op één paard 

gewed. De realiteit leert dat een windmolenproject een lange doorlooptijd 

kent, erg complex is, en een hoog afbreukrisico heeft –  zeker als je 13 

windmolens in één gebied wilt plaatsen. En waar concentratie van opwek 

misschien efficiënt is, wordt daarmee ook de ‘pijn’ van de energietransitie in 

één gebied geconcentreerd. De keuze voor deze oplossingsrichting is 

bovendien nogal afwijkend van de beleidsrichting die Oss in de afgelopen jaren 

heeft ingezet. 

Vrij recent, nog geen jaar geleden, heeft uw raad immers ingestemd met het 

beleidskader ‘Grootschalige opwekking zonne-energie in Oss’. Daarin is ruimte 

gegeven aan 150 hectare zonnevelden in de gemeente Oss, en zijn de op dat 

moment bij de gemeente bekende projecten vermeld. De initiatiefnemers en 

grondeigenaren van deze projecten zijn daarop hun project verder door gaan 

ontwikkelen om uiteindelijk vergunning aan te kunnen gaan vragen. Het 

verbaast ons dat deze route nu plotseling wordt verlaten. Heel veel voorwerk 

en voorinvesteringen, dreigen daarmee in de prullenbak te gaan. 



Het onderhavige collegevoorstel laat nog wel enige ruimte voor zon-op-land. 

Daarbij is er terecht terughoudendheid bij de realisatie van zonneparken op 

waardevolle landbouwgrond, maar verder zijn de mogelijkheden vaag 

gebleven. Liever zien wij expliciet genoemd dat de focus weliswaar ligt op 

windmolens in de Duurzame Polder, maar dat in elk geval de initiatieven die in 

het goedgekeurde beleidskader genoemd zijn nog de kans krijgen vergunning 

aan te vragen. Daarvan hebben wij er bijvoorbeeld twee op aantoonbaar 

slechte landbouwgrond, waarvoor we bovendien een alternatieve agrarische 

toepassing tussen en onder de panelen kunnen bieden. Op die manier worden 

deze gronden misschien wel beter benut dan nu. Dit biedt Gemeente Oss 

bovendien de mogelijkheid om met grotere zekerheid en op veel kortere 

termijn al een substantiële bijdrage te leveren aan haar doelstellingen. 

Elke vorm van grootschalige energie-opwek heeft nadelen, en roept weerstand 

op in de onmiddellijke omgeving. Toch is de negatieve impact van windmolens 

per saldo groter dan van een zonnepark. Bovendien kan er bij zonneparken 

steeds beter invulling worden gegeven aan dubbel grondgebruik en 

landschappelijke inpassing. Kortom: door expliciet ruimte te bieden aan de al 

bekende zonneweide-initiatieven wedt Oss niet meer op één paard, wordt de 

pijn wat meer over de gemeente verdeeld, krijgt slechte landbouwgrond een 

tweede leven, en zijn uiteindelijk ook minder windmolens nodig. Dat lijkt ons 

een win voor iedereen.

Dankuwel.


